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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

اقتصاد کیش - نماینده مردم حــوزه مرکزی هرمزگان در 
دهمین دوره مجلس شورای اسلامی به عنوان رئیس شورای عالی 

خانه صنعتکاران ایران منصوب شد. 
حسین هاشمی تختی، نماینده مردم حوزه مرکزی هرمزگان 
در دهمین دوره مجلس شــورای اسلامی و استاندار هرمزگان در 
دولت دهم به عنوان رئیس شــورای عالی خانه صنعتکاران ایران 

منصوب شد.
در متن حکم ســید محمد موسوی رئیس خانه صنعتکاران 

ایران خطاب به هاشمی تختی آمده است:
"احترامــا حضرتعالی که از چهره های درخشــان مردمی و 
ارزشمند نظام مقدس جمهوری اسلامی می باشید به عنوان رئیس 
شورای عالی خانه صنعتکاران ایران منصوب نموده، انشاالله در سایه 

توجهات ائمه اطهار علیهم السلام پیروز و موفق باشید."

" نماینده سابق هرمزگان " رئیس شورای عالی 
خانه صنعتکاران ایران شد

 قرارداد ایران و چین یک اتفاق بزرگ 
برای ایران است

سخنی با رئیس کمیته ملی المپیک ؛

اقتصاد کیش - دبیر ستاد توسعه فناوری های نرم هویت ساز معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری به بیان توضیحاتی درباره نحوه حمایت معاونت علمی از شرکت های دانش 

بنیان در مناطق آزاد پرداخت. 
سید محمدحسین سجادی نیری گفت: برای فعالیت استارتاپ ها در مناطق آزاد کشور که با 
بخش های مختلف معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری در حال همکاری هستند برنامه هایی 
پیش بینی شده است.سجادی نیری افزود: به عنوان مثال ستاد فناوری های نرم با معاونت فرهنگی و 
صنایع خلاق مجموعه شورای مناطق آزاد تفاهم نامه ای امضا کرده و به بخشی از مناطق آزاد مثل کیش، 
ارس و چابهار ورود پیدا کرده است. در این مناطق بحث ایجاد مناطق نوآوری و استقرار استارتاپ ها و 
ایجاد صندوق پژوهش و فناوری در آنها شکل گرفته است. در تلاشیم در سایر مناطق آزاد مثل ماکو و... 
نیز در این فعالیت  ها وارد شویم.دبیر ستاد توسعه فناوری های نرم هویت ساز معاونت علمی ریاست 
جمهوری ادامه داد: در حال حاضر نکته اصلی این است که هر کدام از این مناطق آزاد پتانسیل اصلی 
که دارند را فعال کنند. مثلا منطقه آزاد ارس در حوزه صنایع خلاق به ویژه صنایع دستی فعالیت می کند، 
کیش در حوزه گردشگری فعالیت می کند، البته برج نوآوری در این منطقه وجود دارد و شرکت های 
مختلفی در حوزه فناوری های دریا مستقر شده اند، چابهار ظرفیت گردشگری خوبی دارد. با توجه به 

پتانسل هرکدام از مناطق باید در آن سرمایه گذاری شود.
سجادی نیری در پایان گفت: معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری از ایجاد مرکز 
نوآوری، صندوق پژوهش و نوآوری و ســیدمانی مورد نیاز شــتاب دهنده ها در مناطق آزاد 

حمایت خواهد کرد.

از شرکت های دانش بنیان در 
مناطق آزاد حمایت می کنیم

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش ؛دبیر ستاد توسعه فناوری های معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری:

اقتصاد کیش -  معاون شرکت ها و قیمت گذاری بنگاه های سازمان خصوصی سازی از 
ورود یک شرکت هواپیمایی به فرابورس در شهریورماه خبر داد.

ابوالقاسم شمسی جامخانه از واگذاری هواپیمایی کیش خبر داد و افزود: شرکت مزبور 
زیرمجموعه سازمان منطقه آزاد کیش است که پیشرفت خوبی برای واگذاری آن حاصل شده 
اســت. تاکنون نیز چهار جلســه بررسی پذیرش این شرکت در فرابورس برگزار شد و منتظر 

افزایش سرمایه این شرکت هستیم.
وی خاطرنشــان کرد: افزایش ســرمایه که اتفاق بیافتد با توجه به اینکه سایر اقدامات به 

موازات آن پیش رفته است در شهریور ماه پذیرش و عرضه اولیه صورت می گیرد.
معاون شرکت ها و قیمت گذاری بنگاه های سازمان خصوصی سازی با بیان اینکه شرکت 
توسعه نیشکر و صنایع جانبی زیرمجموعه وزارت جهاد کشاورزی نیز در لیست واگذاری قرار 
دارد، توضیح داد: ۲۰ درصد این شرکت متعلق به دولت است و سهام دار عمده آن بانک های ملی 
و صادرات هستند.شمسی ادامه داد: با هماهنگی این دو بانک، جلساتی درخصوص پذیرش این 
شرکت انجام شد که پیشرفت های خوبی داشت و امیدواریم در شهریور یا مهر   پذیرش شود.

شرکت هواپیمایی کیش
در راه فرابورس

معاون شرکت ها و قیمت گذاری بنگاه های سازمان خصوصی سازی خبر داد: 

دکتر صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک جمهوری اسلامی ایران اخیراً انتصابی پر 
حاشیه را انجام دادند و یک عضو به کمیته بازاریابی کمیته ملی المپیک جمهوری اسلامی ایران 

اضافه نمودند.
نمیدانیم ملاک و معیار این انتخاب و انتصاب از سوی رئیس کمیته ملی المپیک کشور 

چه بوده است.
متاسفانه در ورزش کشور و بسیاری از حوزه ها از این دست انتصاب ها کم نیست و نتیجه 
این گونه اقدام ها هم امروزه چه در بخش ورزش و یا دیگر حوزه های کشور بخوبی مشخص 
اســت. انتصاب هایی که سمبولیک است ، در ظاهر  تصور می شود حکمی سمبولیک صادر 
می شود و هزینه و بار مالی بهمراه  ندارد  و کم اهمیت نشان می دهد  اما اگر درست به عمق 

موضوع نگاه شود تبعات و عوارض  زیادی برای حوزه مربوطه می تواند بهمراه داشته باشد.
کمیته ملی المپیک به همراه وزارت ورزش و جوانان دو دستگاه مهم متولی امر ورزش 
و جوانان در کشــور هســتند و وزارت  ورزش و جوانان بیشتر در حوزه داخلی ورزش کشور 
و کمیته ملی المپیک در حوزه برون مرزی مســئولیت دارند به توسعه و شکوفایی و پیشرفت 

ورزش کشور کمک کنند .
کمیته ملی المپیک هر کشور متشکل از بخش ، حوزه ها ، کمیته ها و اجراء مختلفی است 
که جزء جزء آن در قبال ورزش کشور و ورزشکاران مسئولیت دارند و می توانند با برنامه ریزی 
، تلاش  و مدیریت لازم برای رشد و شکوفایی و افتخار آفرینی ورزش کشور ایفاء نقش کنند. 
قطعاً جزء ، جزء اعضاء و افراد حاضر در این کمیته و بخش های مختلف آن می توانند در این 
میان موثر و تاثیرگذار باشند. جزء ،جزء موقعیت ها  و مسئولیت های بخش های مختلف این 
کمیته فرصت ها و ظرفیت های گرانبهایی است که می توان از آن در جهت رشد و شکوفایی 
ورزش کشور استفاده برد و عدم توجه به اهمیت این جایگاه و ظرفیت های آن در واقع فرصت 
سوزی است که دود آن فقط به چشم جوانان و ورزش کشور می رود و موجب عقب ماندگی 
ورزش کشــور می شــود. قطعا  مسئولیت عدم استفاده مطلوب از این فرصت ها  نیز بر عهده 

ارشدترین مقام مسئول آن دستگاه است.
کمیته بازرگانی و بازاریابی و حوزه اقتصادی در واقع یکی از مهم ترین حوزه ها و بخش 
های هر سازمان  و تشکیلاتی می تواند باشد که توجه درست به آن درواقع می تواند پشتوانه 

ای محکم و مقتدر برای توسعه فعالیتها و پیشرفت  آن دستگاه باشد.
اکنون این سوال مطرح است :

معیار انتخاب عضو جدید در کمیته بازاریابی کمیته ملی المپیک کشور چیست؟
فرد منصوب شده با کدام  دانش ، سابقه و پشتوانه عملکرد  و کارایی مجوز ورود به این 
حوزه از ورزش کشور  که می تواند یکی از مهمترین بخش های کمیته ملی المپیک  باشد را 

دریافت نموده  است؟!
کدام دانش و سواد مدیریتی در این حوزه ؟ کدام پشتوانه کاری و اجرایی؟! کدام سابقه 

فعالیت اقتصادی و تجاری؟ !و کدام عملکرد ؟! مبنای این انتخاب در  این حوزه بوده است ؟!
امروزه آقای دکتر صالحی امیری بایســتی  برای این انتخاب پر حاشــیه در ورزش کشور 
پاسخگو باشند. ایشان قطعاً بخوبی می دانند در برابر تک تک ورزشکاران و جوانان کشور مسئولیت 
دارند و محصول هر تصمیم و انتخاب ایشان در کل ورزش کشور تاثیر خواهد داشت و در این 
زمینه  باید پاسخگو باشند.آیا در این تصمیم و در این انتصاب  همه جوانب  امر را در نظر گرفته اند؟ 
آیا برای چنین پست هایی که باید افراد از نظر دانش ، توانایی فردی ، مباحث علمی و عملی بتوانند 
در سطح کلان کشور و چه بسا بین المللی صاحب نظر و خبره باشند  ،آیا فرد منصوب شده دانش، 
سواد و توانایی حضور در این سطح از مسئولیت در ورزش کشور را دارند؟ مدیری که در دوران 
مسئولیت خود در قواره رئیس  یکی از هیئت های ورزشی یکی  از شهرهای کوچک این کشور از 
انجام وظایف خود عاجز مانده ، چگونه می تواند از پس چنین مسئولیت مهمی در ورزش کشور  
برآید ؟! آقای صالحی امیری با کدام شناخت و عملکرد این حکم و مسئولیت را تقدیم داشته اند 
؟آیا جز اینکه رئیس محترم کمیته المپیک تصور کنند این یک پست تشریفاتی است و بودن یک 
شخص هزینه ای برای جایی ندارد!!!!!! که صدالبته اینگونه نیست ، بلکه از این پست ها  و موقعیت 
ها باید  برای کمک به ورزش کشور استفاده شود نه اینکه احکام بدون تحقیق و بررسی و ارزیابی 
عملکرد  تقدیم داوطلبان و شیفتگان شهرت  و متقاضیان حضور بی فایده در هر مسئولیتی گردد....!!
مگر نه اینکه  از همه موقعیت ها و ظرفیت های ورزش کشور به بهترین نحو باید برای 
ارتقاء و رشد و پیشرفت ورزش کشور و خدمت به جوانان کشور بهره برد. آیا نتیجه این انتصاب 

چنین چیزی خواهد بود ؟!
بررسی عملکرد سوابق شخص منصوب شده در حوزه هایی که پیش از این در آن حضور 

داشته اند  ، چنین چیزی را نشان نمی دهد.

آقای صالحی امیری ملاک 
انتصابات  شما چیست؟

اقتصاد کیش -  صید ماهی شیر به روش گوش گیر از ۲۵مرداد امسال به مدت ۶۰ روز 
در آب های استان هرمزگان ممنوع می شود. 

سرپرست معاونت صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان گفت: این ممنوعیت پیرو 
تاکیدات معاونت صید و بنادر ماهیگیری سازمان شیلات ایران و با توجه به عضویت ایران در 
کمیســیون منطقه ای شیلاتی " Recofi" به مدت ۲ماه در منطقه خلیج فارس و دریای عمان 

برای تمامی کشورهای عضو ممنوع شده است.
ابراهیم عالی زاده اعلام کرد: رعایت ممنوعیت های صید و فصل های صید از سوی جامعه 

شیلاتی نقش مهمی در حفظ ذخایر آبزیان دارد.
وی از صیادان خواست با پرهیز از صید این گونه ارزشمند در زمان یاد شده همکاری لازم 
را با شیلات استان داشته باشند.کمیسیون منطقه ای شیلاتی ) RECOFI ( یکی ازسازمان های 
مدیریت شیلاتی منطقه ای است که از سال ۲۰۰۱ میلادی با هدف حفاظت، مدیریت و بهره برداری 
صحیح و اصولی از ذخایر آبزی منطقه خلیج فارس و دریای عمان براســاس ماده ۱۴ اساســنامه 
سازمان فائو تاسیس و کشورهای منطقه ازجمله ایران ازهمان ابتدا به عضویت رسمی آن درآمدند.
ماهی شیر)شــیر ماهی( در آب های نواحی مجاور ساحل و پلاژیک ها زندگی می کند و 
اعماق ۱۰ تا ۷۵ متری را به همه عمق ها ترجیح می دهد.ماهی شــیر در سراســر خلیج فارس و 
دریای عمان پراکنش وســیعی دارد و در دریای بنگال، دریای سرخ، دریای چین، خلیج عدن، 

اقیانوس آرام و اقیانوس هند نیز یافته می شود.
ماهی شــیر یکی از پرفروش ترین ماهی جنوب ایران است که دارای گوشت بسیار لذیذ 
لخم)بدون خار، تیغ( و بدون پولک می باشد.این ماهی در بین مردم جنوب و کل کشور طرفداران 
زیادی دارد و به دلیل خوش طمع بودن و بدون تیغ بودن آن باعت جلب نظر تمام مردم به سمت 
خود شــده است.صید شیر ماهی کوچک توسط ترال های میگو و نمونه های بزرگ آن توسط 
ریسه های قلاب صید می شود البته این ماهی را هم می توان با روش صید ورزشی که رایج است، 
انجام داد.استان هرمزگان با ۲۲ بندر صیادی و صید سالانه افزون بر ۲۷۰ هزار تن انواع آبزی، ۳۰ 
درصد بنادر صیادی و ۳۶ درصد صید انواع آبزیان کشور را به خود اختصاص داده است که این 

آمارها نشان از جایگاه و اهمیت فعالیت های شیلاتی این استان در کشور دارد.

صیدماهی شیر در آب های 
هرمزگان ممنوع می شود

اقتصاد کیش -  عملیات شستشوی ۶ هزار نخل جزیره کیش با هدف حفظ محیط زیست 
و فضای سبز جزیره آغاز شد. 

شستشــوی نخل ها توسط شرکت عمران، آب و خدمات منطقه آزاد کیش و به صورت 
دوره ای و مســتمر انجام می شــود و علاوه بر حفظ محیط زیست باعث  زیبایی بصری نخل ها 
وکمک به تنفس و فتوسنتز آن ها می شود. هر نفر درخت نخل روزانه بطور متوسط به ۱۰۰ لیتر آب 
احتیاج دارد و هنگام شست و شوی این درختان نیز بخشی از آب مصرفی برای شستن نخیلات 
جذب خاک اطراف درختان و آبیاری آنها می شود.گفتنی است که از ۶هزار نفر درخت نخلی 
که در جزیره وجود دارد تا به حال ۷۱۰ نفر از این درختان در بلوار های ایران، دلیران و فرودگاه 

شستشو شده اند و این عملیات تا بیستم مرداد ماه پایان خواهد یافت.

آغاز شستشوی ۶ هزار نخل
 درجزیره کیش

اقتصاد کیش -  پروژه احداث خط لوله دریایی کیش- گرزه به عنوان بخشی از طرح 
انتقال گاز به نیروگاه های گازی کیش،  امروز چهارشنبه آغاز می شود. 

به گزارش اقتصاد کیش به نقل از روابط عمومی شرکت نفت و گاز پارس این پروژه که 
با طولانی ترین عملیات کشش لوله از ساحل آغاز می شود،  به عنوان بخش دریایی طرح انتقال 
گاز به نیر.گاه های کیش از یک مردادماه اجرا خواهد شد. شایان ذگر است در این پروژه، یک 
رشته خط لوله ۳۲ اینچ دریایی به طول ۱۷.9 کیلومتر از کیش به گرزه )بندر آفتاب( احداث و 
با تکمیل ان زمینه ارسال گاز از خط هفتم سراسری به نیروگاه گازی کیش فراهم خواهد شد. 

آغاز پروژه احداث خط لوله 
دریایی کیش-گرزه

اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش 
با بیان اینکه محدودیتی برای سرمایه گذاری هیچ کشوری 
در جزایر کشــور نداریم، قرارداد بین ایران و چین را یک 

اتفاق بزرگ برای اقتصاد کشور برشمرد. 
غلامحسین مظفری، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیش گفت: به لحاظ اقتصادی شــرایط دشوار و سختی 
را ســپری می کنیم و باید از همــه ظرفیت ها و امکانات 
داخلی مناطق اســتفاده کنیم تا بتوانیم کشور عزیزمان را 
ســامان دهیم. وی گفت : اعتقادم این اســت که در طول 
سال های اخیر و دولت های مختلف، سرمایه گذاری هایی 
جهت ایجاد زیرســاخت های لازم با اســتفاده از درآمد 
خود مناطق انجام شــده و این امکان فراهم شــده است 
که از درآمدهای مناطق آزاد برای ایجاد زیرســاخت های 
جدید اســتفاده شود و شرایط برای حضور فعالان بخش 

خصوصی فراهم شود.
مظفری افزود: امروز سرمایه های عظیمی در مناطق 
آزاد هــم به لحاظ اجتماعی و هم به لحاظ فیزیکی وجود 
دارد که در شــرایط فعلی باید به بهبود شرایط اقتصادی 
کشــور کمک کنند. ما باید تلاش بکنیم تا از این فرصتها 
به نحو مطلوب اســتفاده کنیم و طبیعی اســت که تبادل 
اطلاعات و تجربیات بین مناطق می تواند در این راســتا 
کمک بســیار موثری را داشته باشد. در دو منطقه کیش و 
قشــم طی سال های گذشته کارهای خوبی انجام شده و 
تجربیات ارزشــمندی به دســت آمده است و در منطقه 
آزاد قشــم اقدامات خوبی در زمینــه تامین انرژی انجام 

گرفته است.
مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش درباره فضاسازی 
های صورت گرفته در مورد واگذاری کیش به چین گفت: 
فضای عمومی کشور مخصوصاً در روزهایی که خبرهای 
مربوط به همکاری های مشــترک بین کشــورمان و چین 

منتشر شده است، به لحاظ اقتصادی شرایط بیم و امید است 
از یک طرف بعضاً فضا ســازی های زیادی است است که 
این قرارداد مانند قرارداد ترکمنچای است و از طرف دیگر 
تحلیل یا نگاه واقعی تر این است که یک امکان یا فرصت 
مناسب برای کشور است و باید خوب استفاده شود. یکی 
از بحث های آن قرار داد، ســرمایه گذاری چین در جزایر 

منتخب کشور است.
او ادامه داد: بیش از دو ســال اســت که شایعات در 
فضای مجازی در حال پخش است است که کیش به چین  
واگذار خواهد شد و این مسئله شرایط ما را خاص کرده 
اســت ما مکرراً و بارها این موضوع را تکذیب کردیم و 
حتی قبلًا ریشــه یابی شــد که این موضوع از طریق ضد 
انقلاب خارج از کشور پخش شده و منشا ندارد. برداشت 
من این اســت که قرارداد مشترک ایران و چین یک اتفاق 

بزرگ برای اقتصاد کشور است.

دکتر مظفری با اشــاره به اینکه چین کشوری است 
که در حوزه اقتصادی جزو کشــورهای برتر دنیاست و 
در آینــده ای نه چندان دور مــی تواند بزرگترین قدرت 
اقتصادی دنیا شود و این در حالی است که ما به هر دلیل با 
کشورهای غربی و مشخصا با محوریت آمریکا نتوانستیم 
اقتصادمان را پیوند بدهیم، تصریح کرد: به دلیل مشکلاتی 
که هســت و عدم اعتماد بین ما و آنها نیاز اســت که یک 
شریک پایدار در حوزه اقتصادی داشته باشیم و از فرصت 

ها استفاده کنیم.
ما محدودیتی برای ســرمایه گذاری هیچ کشوری 
در جزایر کشــورمان نداریم و اگر در قالب قراردادهای 
بلندمدت باشــد می توانند استفاده بیشتری برای جزایر 
ما داشــته باشند و ما بتوانیم استفاده بیشتری از تعاملات 
اقتصادی که بین کشــور ما و سایر کشورها وجود دارد 

ببریم.


